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作业本的奇妙冒险

今天早上，小明发现他的作业本不见了。他着急地翻遍书包，却怎么也找不到。上学快迟到

了，他的心怦怦直跳。这时，妈妈走过来，轻轻拍了拍他的肩膀，说：‘别着急，我们慢慢找，

一定能找到的。’

小明一边擦着额头的汗水，一边和妈妈一起回忆上次写作业的地方。他们翻找书桌、书包、

书架，甚至厨房的餐桌下也没放过。小明越找越心慌，眼泪都快掉下来了。妈妈蹲下来，握住他

的手说：‘没关系，作业本不见了没关系，重要的是我们一起努力寻找的过程。’

最后，妈妈提议去小明最喜欢的蓝色椅子下面看看，果然，作业本静静地躺在那里，仿佛在

等他们来找。小明高兴得跳起来，紧紧抱住妈妈，说：‘谢谢妈妈，你真好！’

那一天，小明不仅找回了作业本，也体会到了妈妈的耐心与关怀。他明白了，家人之间的关

心和陪伴，比任何东西都宝贵。

The Magical Adventure of the Homework Book

This morning, Xiao Ming discovered that his homework book was missing. He

anxiously searched through his backpack but couldn't find it anywhere. School was

about to start, and his heart was pounding. Just then, his mother walked over and

gently patted his shoulder, saying, 'Don't worry, we'll find it together, I'm sure we

can.'

Xiao Ming wiped the sweat from his forehead and retraced his steps with his mom.

They checked the desk, the backpack, the bookshelf, and even under the kitchen table.

The more he searched, the more anxious he became, and tears were about to fall. His

mother knelt down, holding his hands and said, 'It's okay, losing your homework book

is not the end of the world. What matters is that we try together.'

Finally, his mother suggested looking under Xiao Ming's favorite blue chair. Sure

enough, there it was, quietly waiting for them. Xiao Ming jumped with joy and hugged

his mother tightly, saying, 'Thank you, Mom, you're the best!'

That day, Xiao Ming not only found his homework book but also felt his mother's

patience and care. He realized that the love and support of family are more precious

than anything else.
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摔倒的温暖拥抱

阳光明媚的周末，小芳和爸爸一起去公园玩。她跑得太快，不小心摔倒在草地上，膝盖擦破

了皮，眼泪马上涌了出来。她的手紧紧抓着膝盖，心里很疼。

爸爸迅速跑过来，轻轻把小芳抱在怀里，说：‘没事了，宝贝，不疼了，爸爸在这里。’他

小心地检查她的伤口，拿出纸巾轻轻擦拭。小芳的哭声慢慢止住，靠在爸爸胸口，感觉到一种从

未有过的安全感。

爸爸又从包里拿出创可贴，贴在小芳的膝盖上，说：‘勇敢的小女孩，擦擦眼泪，我们继续

玩，好吗？’小芳点点头，擦干眼泪，手拉着爸爸，重新跑向秋千。阳光洒在她们身上，像为她

们镀上了一层金色的温暖。

回家的路上，小芳握着爸爸的手，轻声说：‘爸爸，谢谢你，我不害怕了，因为你在我身边。’

爸爸笑了笑，摸了摸她的头，说：‘宝贝，家人就是你永远的依靠。’

A Warm Hug After a Fall

On a sunny weekend, Xiao Fang went to the park with her dad. She ran too fast and

accidentally fell on the grass, scraping her knee. Tears immediately welled up as she

held her knee tightly, feeling a sharp pain.

Her dad quickly ran over and gently held her, saying, 'It's okay, sweetie, it

doesn't hurt anymore. Daddy's here.' He carefully checked her injury and gently wiped

it with a tissue. Slowly, Xiao Fang stopped crying, leaning against her father's

chest, feeling a sense of safety she had never felt before.

He then took a bandage from his bag and put it on her knee, saying, 'Brave girl,

wipe away your tears. Let's continue playing, okay?' Xiao Fang nodded, wiped her

tears, and held her dad's hand as she ran toward the swings again. The sunlight

bathed them, covering them in a warm golden glow.

On the way home, Xiao Fang held her dad's hand and whispered, 'Thank you, Dad.

I'm not afraid anymore because you're with me.' Her dad smiled and patted her head,

saying, 'Sweetie, family is your forever support.'
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雨天里的温暖伞

周五的下午，下起了大雨。小刚急着从学校回家，却发现自己忘带雨伞，雨水打在他的脸上，凉

丝丝的，让他有些发抖。他站在校门口，望着雨中来来往往的同学，心里有点失落。

忽然，他看到妈妈冒着雨走过来，手里撑着一把大伞。妈妈跑到小刚身边，把伞递给他，说：‘

快过来，别淋湿了，雨天也能温暖起来。’小刚接过伞，紧紧握住，感觉到妈妈手心的温度和心

意。

回家的路上，妈妈牵着小刚的手，一边走一边说：‘下雨天不方便，但只要心里有爱，什么

都不怕。’小刚点头，他感受到家的温暖和妈妈的关怀，心里满是幸福。

到家后，小刚脱掉湿衣服，坐在沙发上，回想刚才的场景，心里想着：无论遇到什么困难，

家人永远是最坚强的后盾。

The Warm Umbrella on a Rainy Day

On Friday afternoon, it started raining heavily. Xiao Gang was rushing home from

school when he realized he forgot his umbrella. The raindrops hit his face, making

him shiver. He stood at the school gate, watching classmates pass by, feeling a bit

down.

Suddenly, he saw his mother running through the rain, holding a large umbrella.

She came up to him and handed it over, saying, 'Come quickly, don't get wet. Even

rainy days can be warm.' Xiao Gang took the umbrella, holding it tightly, feeling the

warmth and love from his mother's hands.

On  the  way  home,  his  mother  held  his  hand  and  said,  'Rainy  days  can  be

inconvenient, but as long as there is love in our hearts, nothing is scary.' Xiao

Gang nodded, feeling the warmth of home and his mother's care fill his heart.

When they got home, Xiao Gang took off his wet clothes and sat on the sofa,

thinking about the scene. He realized that no matter what difficulties arise, family

is always the strongest support.

小小生日惊喜

今天是小雅的七岁生日，她早早醒来，期待着家人会为自己准备惊喜。然而，起床后却发现

爸爸妈妈出门了，她有些失望，心想：‘今天会没人记得我的生日吗？’
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小雅坐在床边，低头玩着手里的小玩具。突然，门轻轻被推开，爸爸笑着说：‘生日快乐，

宝贝！’紧接着，妈妈抱着一个小蛋糕走了进来，蛋糕上点着七支小蜡烛。小雅惊喜得合不拢嘴，

眼泪在眼眶里打转。

爸爸妈妈陪着小雅唱生日歌，一起吹灭蜡烛，小雅感到前所未有的温暖。妈妈说：‘每年的

生日都是我们最珍贵的日子，因为有你在，我们的生活充满欢乐。’小雅紧紧抱住爸爸妈妈，心

里满是幸福。

那天晚上，小雅躺在床上回想白天的惊喜，她懂得了，家庭的爱像一盏灯，无论何时都会为

她点亮温暖的光。

A Little Birthday Surprise

Today was Xiao Ya's seventh birthday. She woke up early, looking forward to the

surprises her family might have prepared. But when she got up, she found that her

parents had gone out, and she felt a little disappointed, thinking, 'Will no one

remember my birthday today?'

Xiao Ya sat on the bed, playing with her little toy. Suddenly, the door opened

gently, and her dad said with a smile, 'Happy Birthday, sweetie!' Then her mom came

in carrying a small cake with seven little candles on it. Xiao Ya was so surprised

she couldn't close her mouth, tears welling up in her eyes.

Her parents sang the birthday song with her and blew out the candles together.

Xiao Ya felt a warmth she had never felt before. Her mom said, 'Every birthday is our

most precious day because your presence fills our life with joy.' Xiao Ya hugged her

parents tightly, her heart full of happiness.

That  night,  lying  in  bed,  Xiao  Ya  thought  about  the  day's  surprises  and

understood that the love of family is like a light, always shining warmth for her no

matter when.

学骑自行车的勇气

周末的下午，阳光明媚，小轩决定尝试学骑自行车。他穿上小小的头盔，骑上自行车，爸爸

和妈妈站在旁边鼓励他。但是，小轩刚骑出几步就因为平衡不好摔倒了，膝盖擦破皮，痛得他直

哭。

爷爷走过来，蹲下身子，轻声说：‘没关系，每个人第一次都会摔倒。勇敢的孩子，站起来
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再试一次。’小轩抹了抹泪水，抬头看着爷爷坚定的眼神，心里慢慢有了勇气。

在爷爷的陪伴下，小轩一次次尝试，爸爸妈妈在旁边鼓掌加油。终于，他骑着自行车滑过了

草坪，脸上露出了灿烂的笑容。爷爷拍拍他的肩膀，说：‘看，你做到了！只要不放弃，勇气会

带你飞得更高。’

那一天，小轩不仅学会了骑自行车，更懂得了家人的陪伴和鼓励是他最坚强的动力。家人的

爱让他敢于面对挫折，也让他明白勇气的意义。

The Courage to Ride a Bicycle

On a sunny weekend afternoon, Xiao Xuan decided to try riding a bicycle. He put

on his little helmet and got on the bike, while his parents stood nearby encouraging

him. However, after just a few steps, he lost balance and fell, scraping his knee and

crying in pain.

Grandpa came over, crouched down, and softly said, 'It's okay, everyone falls the

first time. Brave child, stand up and try again.' Xiao Xuan wiped his tears and

looked into Grandpa's determined eyes, slowly feeling a surge of courage.

With Grandpa's support, Xiao Xuan tried again and again, with his parents

clapping and cheering beside him. Finally, he rode across the lawn, a bright smile

lighting up his face. Grandpa patted his shoulder, saying, 'See, you did it! As long

as you don't give up, courage will take you higher.'

That day, Xiao Xuan not only learned to ride a bicycle but also understood that

family support and encouragement are his strongest motivation. Their love gave him

the courage to face challenges and understand the true meaning of bravery.


